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Budowa ścieżki rowerowej w śladzie dawnego rowu burzowego w Żyrardowie jest jedną ze
sztandarowych inwestycji miasta. Po budowie powstał jednak problem. W niektórych
miejscach gromadzą się wody opadowe. Co zrobi miasto?

Ścieżka rowerowa cieszy i jest wykorzystywana przez rowerzystów. Nasz Czytelnik podkreśla, że
również z rodziną z niej korzysta. Ale..

– Podczas jej budowy na odcinku przy garażach na Ossowskiego (tył dawnego „Medyka”)
nieopatrznie zlikwidowano naturalne odpływy wody deszczowej. Od chwili oddania ścieżki, każdy
deszcz to potężne kałuże przed wszystkimi garażami a każda, nawet niewielka burza skutecznie
wyłącza te garaże z użytkowania na kilka dni. Boimy się myśleć, co będzie jesienią, w zimę i podczas
wiosennych roztopów – napisał do „Głosu”.



Dodaje, że w tej sprawie tej wraz z sąsiadami składał pisma do wykonawcy ścieżki, urzędu miasta.
Twierdzi, że bez odzewu. Zapytaliśmy magistrat, czy rozwiąże problem mieszkańców przy ul.
Ossowskiego?

– Miasto Żyrardów w związku z zaistniałą sytuacją przy garażach na ulicy Ossowskiego, podejmie
działa w celu wyeliminowania problemu gromadzenia się wód opadowych. Analizowanych jest kilka
rozwiązań, które można zastosować na ww. terenie. Rozważane jest wykonanie odcinka drenażu i
odprowadzenia wód do studzienki chłonnej lub wykonanie utwardzenia terenu przed garażami i
wybudowanie studzienki/studzienek chłonnych z wpustem deszczowym. O wyborze rozwiązania oraz
terminie jego realizacji poinformujemy po podjęciu decyzji – odpowiada Piotr Kierzkowski, inspektor
Wydział Kultury i Promocji Urząd Miejski w Żyrardowie.

Ile to kosztowało?

Ścieżka, w śladzie dawnego, rowu burzowego od ul. Okrzei aż do ul. Skrowaczewskiego
realizowany był w ramach II etapu projektu, na który Miasto Żyrardów otrzymało
dofinansowanie ze środków unijnych. Zadanie obejmowało budowę ścieżki rowerowej z
betonu asfaltowego i chodnika z kostki betonowej. W ramach inwestycji planowano
wybudowanie parking dla rowerów, z wiatą, oświetlenia ulicznego. Według umowy
kosztowało 2.203.144,20 zł brutto
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